

jimam
· SPA ·

FACIALS

علاجات الوجه

Gentlemen's Tonic Hydrate Facial

60 Mins: 550 SAR

This facial is perfect for dry skin that needs a boost of hydration. It is an effective treatment to combat chronically dry and prematurely ageing skin by using a careful blend of highly active serums and luxurious ingredients that are enriched with nourishing and soothing botanical extracts. This treatment includes cleansing, steaming, extraction and peeling, effectively removing dry skin and reducing face ageing effects.

علاج تونيك هايدريت للوجه

60 دقيقة: 550 ر.س

علاج الوجه المثالي للبشرة الجافة التي تحتاج إلى ترطيب دائم. وهو علاج فعال لمحاربة البشرة الجافة جفافاً مزمنًا والشيخوخة المبكرة. إذ يستخدم فيه مزيج دقيق من الأمصال النشطة والمكونات الفاخرة الغنيّة بالمستخلصات النباتية المغذية والمهدئة. يقدم لك هذا العلاج خدمات التنظيف والبخار والاستخلاص والتقشير وإزالة الجلد الجاف بفعالية لتقليل آثار شيخوخة الوجه.

Gentlemen's Tonic Anti-Aging Facial

60 Mins: 650 SAR

A revitalizing ritual that will reverse premature ageing and increase your skin's firmness and elasticity. The treatment provides intense penetration of active ingredients from Gentlemen's Tonic for visible anti-ageing and firming results. Overall benefits include increased radiance, firmness and a skin brimming with optimal health.

علاج الوجه المضاد للشيخوخة من جنتلمنز تونيك

60 دقيقة: 650 ر.س

طقوس تنشيطية تعنى بعكس الشيخوخة المبكرة، مما يعزّز تماسك بشرتك ومرونتها. يعمل العلاج على تقديم مكونات نشطة تتغلغل في البشرة، تمكّنك من الحصول على نتائج واضحة لمكافحة الشيخوخة. ومن مزايا هذا العلاج هو إشراق البشرة، وتماسكها، و تعزيز صحّة الوجه.

Premium Facial by Biologique Recherche

90 Mins: 900 SAR

Using the time-honoured Biologique Recherche Methodology, this highly customized facial first assesses the present health of the skin, takes into account your long- and short-term beauty goals, and then designs a tailor-made solution just for you. Choosing the best combination of products to create the facial your skin needs most, the therapist delivers a deeply restorative, hands-on facial.

علاج الوجه الفاخر من بيولوجيك ريشيرش

90 دقيقة: 900 رس

باستخدام منهجية بيولوجيك ريشيرش المميّزة، يبدأ هذا العلاج المخصّص للوجه بتقييم الصحة الحالية للبشرة، حيث يأخذ في الاعتبار أهداف الجمال طويلة وقصيرة المدى، ليصمّم علاجًا خاصًا ببشرتك، وذلك عبر اختيار مجموعة من المنتجات التي تحتاجها بشرتك، ليكون هذا العلاج هو العلاج العمليّ المثاليّ العميق لوجهك.

VIP O2 Oxygenation by Biologique Recherche

60 Mins: 650 SAR

This luxurious and balancing ritual from Biologique Recherche features a perfect combination of micro-exfoliation, oxygenation and bio-energy massages. A wonderful moment of well-being and relaxation that oxygenates the skin surface, relaxes your features and leaves you glowing with health. The Masque VIP O2 used in this treatment is a moisturizing "antipollution" masque that restores radiance to stressed, asphyxiated skin. This treatment is followed by a head, neck & shoulder massage to increase oxygen flow to the area.

علاج الوجه بالأكسجين من بيولوجيك ريشيرش

60 دقيقة: 650 رس

تتميز هذه الطقوس الفاخرة والمتوازنة من بيولوجيك ريشيرش باحتوائها على مزيج مثالي من التقشير الدقيق والأكسجين وتدليك الطاقة الحيوية. حيث يقدّم لك لحظات من الرفاهية والاسترخاء التي تغذي سطح الجلد بالأكسجين وتريح وجهك وتتركه متوهجًا وصحّيًا. كما يستخدم في هذا العلاج قناع للوجه، وهو قناع مضاد للتلوث، مرطب يعيد الإشراف للبشرة المجهدّة والمختنقة. يتبع هذا العلاج تدليك الرأس والرقبة والكتفين لزيادة تدفق الأكسجين.

Sublime Skin Double Peel by Comfort Zone

45 Mins: 450 SAR

This professional facial from Comfort Zone is a delicate and intensive professional peel using Glycolic, Lactic, and Citric acids, along with Vitamin C, achieving visible results with no down-time or risk of irritation. The resurfacing treatment stimulates renewal and illumination, and is recommended for dyschromia, uneven texture, and thickened mature skin.

التقشير المزدوج للبشرة من كومفورت زون

45 دقيقة: 450 ر.س

علاج الوجه الاحترافي من كومفورت زون، هو مقشر دقيق ومكثف باستخدام أحماض الجليكوليك، واللاكتيك، والستريك، وفيتامين ج. مما يمنحك نتائج واضحة مستمرة، من غير أية احتمالية لحدوث تهيج. يحفز علاج التقشير التجديد والإشراق. ويوصى به لتصبغات البشرة، والقوام غير المتساوي، والجلد الناضج السميك. مناسب لجميع أنواع البشرة والأعمار.

Active Pureness Facial by Comfort Zone

60 Mins: 600 SAR

This treatment is specially formulated for acne-prone and oily skin. This complete line includes toner, face masks, targeted skin corrector, and more. Ideal for skin exposed to hot, humid climates.

علاج النقاء الفعال للوجه من كومفورت زون

60 دقيقة: 600 ر.س

صمم هذا العلاج خصيصًا للبشرة الدهنية والمعرضة لحب الشباب. إذ تستخدم فيه مجموعة متكاملة من المنتجات، مثل التونر، وأمنعة الوجه، ومصحح عيوب البشرة، وغيرها. مثالي للبشرة المعرضة للمناخ الحار والرطب.

SPA ETIQUETTE

قواعد وسلوكيات المنتجع الصحي

The spa environment is one of tranquillity and relaxation. We highly advise respecting the quiet and privacy of other Spa guests by speaking softly and switching off your mobile phone.

نعمل في جمام سبا على خلق بيئة هادئة نمنح من خلالها ضيوفنا فرصة الاسترخاء والرّاحة المطلقة، ونأمل من زوّارنا الكرام مساندتنا في ذلك عبر الالتزام بالهدوء واحترام خصوصية الضيوف الآخرين، وعبّر التّحدث بصوت منخفض وإغلاق الهواتف المحمولة.

Advance Booking

We highly recommend that you book your treatment in advance for availability.

الحجز المسبق

نوصي ضيوفنا بحجز موعد مسبق؛ لضمان توفّر الخدمة.

Valuable Items

We advise you to leave most of your valuable items at home. Please contact the Spa reception for alternative safe options.

المقتنيات الثمينة

نوصيك بترك معظم مقتنياتك الثمينة في المنزل، يمكنك التواصل مع فريق الاستقبال لمعرفة الخيارات الأخرى لحفظ مقتنياتك.

Footwear

Please feel free to wear your choice of clean flip flops or slippers. Alternatively, Jimam Spa does offer a pair of slippers for you to use as walking around barefoot is not allowed.

سياسة الأحذية

لا تتردّد في ارتداء نعالك الخاصّ، أو ارتداء النعل الذي يوفره جمام سبا والمخصّص للاستخدام داخل مرافق المنتجع الصحي، حيث لا يسمح لأيّ ضيف بالمشي حافي القدمين.

Spa Attire

We ask all guests to wear proper swim clothes to use the Spa facilities. Please note that we gladly provide disposable shorts if requested.

اللباس الواجب ارتداؤه

نرجو من ضيوفنا ارتداء ملابس سباحة مناسبة لاستخدام مرافق المنتجع الصحي. يسرّنا تقديم السراويل التي تستخدم لمرة واحدة - عند الطلب -.

Pre-Spa Etiquette

It is highly advisable to have a quick shower and rinse off products or sweat before using the Spa facilities or having a Spa treatment.

قبل الدّخول إلى المنتجع الصحي

نوصيك بأخذ حمام سريع لإزالة آثار وبقايا المنتجات أو العرق، وذلك قبل استخدام المرافق أو الحصول على العلاج.

Post Shower

We recommend drying yourself off after using the shower and before laying on our relaxing beds.

ما بعد الاستحمام

نوصيك بتجفيف جسمك بعد الاستحمام مباشرة، وقبل الاستلقاء على أحد الأسرة المخصصة للاسترخاء.

Jacuzzi

We kindly urge you to refrain from using oils, soaps or bath salts in the jacuzzi as they can clog or break the motors.

الجاكوزي

نوصي ضيوفنا بعدم استخدام الزيوت، الصابون أو الأملاح في الجاكوزي كونها قد تتسبب بتعطيل المحركات.

Photos & Videos

In respect of other Spa guests' privacy, kindly withhold taking pictures and recording videos in the Spa.

سياسة التصوير

نوصي ضيوفنا باحترام خصوصية الضيوف التخزين ورغبتهم في الاسترخاء، لذا يرجى تجنّب التقاط الصور أو تسجيل الفيديوها داخل المنتجع الصحي.

Mobile Phones

We encourage you to turn your mobile phone off or switch it to silent mode and place it in your locker when you arrive to allow yourself and our other guests to relax.

الهواتف المحمولة

للاسترخاء والمحافظة على هدوء المكان وتجنّب إزعاج الضيوف الآخرين، نوصيك بإغلاق هاتفك المحمول أو تحويله إلى الصامت ووضع في خزانك.

Smoking

Our Spa is a smoke free area, smoking is strictly prohibited. This includes electronic cigarettes.

التدخين

يمنع بتاتا التدخين داخل أروقة المنتجع الصحي ويشمل ذلك السجائر الإلكترونية.



Relax. Rejuvenate. Restore.